
V roce 2022 slavíme jubilejních 20 let!

Začínaly    jsme  v  období  zlaté  éry  českého  hokeje,  proslaveného  četným
množstvím medailí  z  MS.  Začínat  v  době,  kdy hokejové školy  (kempy)  vedla
zvučná  hokejová  esa,  jako  jsou:  Růža  (pozn.  Vladimír  Růžička),  Jágr  Team,
Hokejová škola Vosa-Dopi (pozn. Tomáš Sršeň, Jiří Dopita). Tedy etablovat se v
této době, nebylo snadné.

Jako  jedna  z  mála  hokejových  škol  jsme  se  nestali  komerčně-zážitkovou
organizací,  která  dětem  předpovídá  hvězdnou  kariéru  a  rodičům  slibuje
nemožné. Vždy budeme hodnotit snahu, vůli a práci jednotlivce, ne pouze na
výkon, který je u dětí velmi kolísavý a často zavádějící.

Vztah mezi rodičem a trenérem je pro nás nejdůležitější, především postaven na
hodnotách, upřímného sdělení aktuální úrovně dovedností a momentální herní
formy mladých hráčů či brankářů.

Nelze opomenout,  vyjádření díků i příležitostným sponzorům, tedy lidem, kteří
naše činnosti podporují.

Za Vaši dlouhodobou přízeň vám děkujeme!

Do  dalšího  desetiletí  i  nadále  budeme  pokračovat  v  námi  vlastním  stylu  ,
vzdělávání se v trendech, který špičkový hokej určuje.


